
Protok6l Nr 40/16
posiedze nia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 4 stycznia 2016 r,

W posiedzeniu uczestnlczyli :

Starosta - Antoni JanTarczyhski
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki

czlonkowie Zarzqdu : t_ukasz Bogucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

oraz: Teresa Bqk - Skarbnik powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz, Oswiaty i promocji
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. OSwiaty i promocji
Artur Wigckowski- dyrektor SpZOZ w Mihsku Maz,
Czestaw Mazek z-ca dyr. ds, administracyjno-technicznych S7ZOZ

w Minsku Maz.
Danuta Miraszewska - dyr Zespolu Szkol Agrotechnic;znych w Mihsku Maz.
Wincenty Bartnicki -nacz. Wydz, Inwestycji

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjqcie porzqdku obrad.
3 hformacja o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posredzenia,
4 Sprawy sluzby zdrowia,
5 Informacja o biezqcym funkcjonowaniu Zespolu Szkot Agrotechnicznych w Mihsku Maz.6 Podjqcie uchwaly w sprawie przyznania stypendiow spoitowych dla zawodnikow
7 . Podjgcie uchwaly_ 

-w sprawie ogloszenia otwartych konkursow ofert na realizacjq zadan
publicznych w- 2016 r pzez organizacje pozarzqdowe ctraz podmioty wymienionew art 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnra 2003 r. o dzia{arlnoSci pozytku prbli.tnugo
i o wolontariacre.

8 Podjqcie u ie ustalenia planu dochodow i wydatkow samorzqdowym
lednostkom dzielenia dotacji podmiotom realizuiqcym zadania powiatu,
ustalenia p dochodow podlegajqcych przekazaniu' oo budzetu panstwa i

wydatkow z ac)qzadan z zakresu administracji rzqdowej na 2016 rok.9 Podjqcie uchwaly w sprawie ustalenia harmonogramu realizacji'dochodow i wydatkow budzetu
Powiatu Minskiego na I kwartal 2016 r

10. Sprawy rozne,
1'1 Zamknigcie posiedzenia,

Ad. 1

wicestarosta - Krzysztof plochocki otworzyl posiedzenie,

Ad. 2
Wicestarosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjqty

jednogloSnie.

Ad. 3

starosta - Antoni JanTarczynski poinformowal o nastqpujqcej sprawie:



- w dniu 31 grudnia 2015 r, podpisany zostal akt notarialny przekazujqcy w formie
darowizny nieruchomosci w Siennicv Gminie Siennica,

Ad. 4
Dyrektor SPZOZ - Artur Wigckowski powiedzial, Ze nie ma jeszcze ostatecznej

informacji dotyczqcej wyniku finansowego za2O15 r,, ale bqdzie to strata, Wyjasnil,
2e w dniu 1B grudnia 2015 r. zostat podpisany kontrakt z NFZ, ktory jest iyzszy
o ponad 1%' Dodal,2e na koniec listopada niezaplaconyr,:h nadwykonari nyio na
Kwotg ponad 1,'1 mln zl, ale podpisane zostalo porozumienie i NFZ'zobowiazal sie

lwykona6.
koniec stycznia odbgdzie sig Konwent

zpitali Powiatowych i poruszone zostanq

byra zmieniana. 
w zwiqzku z tym, ze wycena od 4 rat nie

Nastgpnie poruszony zostal temat sytuacji na oddziale wewngrrznym.
Dyrektor Arlur Wigckowski powiedzial, 2e z ordynatorem Odrjziatu podpisane zostalo
porozumienie i dotychczasowy kontrakt realizowany jest do kohca stycznia,
a nastgpnie rozwiqzana zostanie umowa. Oddziat Wewngtrzny podzielony zostanie
na dwa oddziaty i kierownikiem jednego z nich zostanie dotythczasowy ordynator.
Ponadto poinformowat, 2e z dniem 4 stycznia br. rozpoczqt pracQ p. Marek
Olewinski, ktory wygrat konkurs na stanowisko ordynatora bddziatu Chirurgii.
Poinformowa{, ze nie rozstrzygnigte zostaly konkursy na stanowisko ordynatora
Oddziatu Pediatrii oraz Oddziafu Intensywnei Terapii. \iV zwiqzku z tym prowadzone
b90E rozmowY z osobami, ktore chciatyby kierowac tymi oddziatami. Dodai, ze bqdq
to kierownicy oddzialow, rownie2 na Oddziale Wewngtrznym, bo gdybysmy chcieli
zrobic oddzialy, ktorymi kierowac bqdq ordynatorzy nalezaloby-dokonac zmian
organizacyjnych i w statucie, i regulaminie organizacyjnym,

P. Czeslaw Mazek poinformowal, 2e budowa pawilonu etap lll zostata
zakonczona w terminie iw dniu '10 grudnia dokonano odbioru, Wyjasnil ,2e lll etap
obejmowal wykonanie wszystkich instala ;ji, tynkow i posadzek. Doda{, ze waftoscw stosunku do wartosci umownej zmniejszyla sig, warto5c brutto 1,1gg.b3B z+,
rozliczenie bylo kosztorysowe. Obecnie obiekt jest ogrzewany, montrorowanv
i ubezpieczony.
Nastgpnie odniosl sig do kwestii przygotowania etapu lV inwestycji i wyjaSnil, ze do
konca tygodnia planuje oglosic przetarg, Etap lV bgdzie obejmowal wykonanie
wykonczenia obiektu pod klucz z wrgkszq czqsciq wyposazenia szczegoinie, jesli
chodzi o to wyposazenie, ktore jest montowane na staie lub elementy wypos azenta,
ktore sq niezbgdne, aby obiekt z kohcem roku 2016 otrzymal pozwolenie na

przelew z Jednostki Wdrazania progr
budynkow na kwotg ponad 1,3 mln zt.

Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek zwrocil sig z pytaniem, jakzakonczyla sig
sprawa dotyczqca naprawy dachu na budynku pawilonu.



Dyrektor SPZOZ w Minsku Maz. powiedzial, ze sprawa jeszcze sig nie zakonczyla,
Podejmowano proby skontaktowania siq z prawnikiem firrny Akpol, ale firma nie
odpowiada, Wyjasnil, 2e je2eli do kohca stycznia firma nie odpowie na zlo2one
propozycje spotkania i powolania wspolnej komisji to zlo2ony zostanie pozew do sqdu

P, Piotr Wieczorek zwrocil siq z pytaniem, jaki zakres bgdzie realizowany
w ramach lV etapu , w zwiqzku z obnizeniem o 2 mln zt dotacli,
Dyrektor SPZOZ wyjasnil, 2e planowane byto wykonanie modernizacji Oddzialu
Ginekologiczno-Polo2niczego z wrasnych srodkow. w zwiqzku z tym, ze na
zabezpieczenie srodkow na przetarg na lV etap zgodnie z kosztorysem nalezalo
przeznaczyc kwotq ok, 1 1,5 mln zl, zabezpieczono je z lrzech 2rodel tj B mln zlz dotacji z budzetu powiatu, 2,4 mln zl ze Srodkow wlasnych przeznaczonych na
modernizacjg Oddziatu Ginekologiczno-P olo2niczego i 1,2 mln zl przeznaczonych na
modernizacjq przychodni, Wyjasnil, 2e prawdop-odobnie w przetargu osiqgnigta
zostanie niZsza kwota, niz okreSlona w kosztorysie. W zwiqzku z tym 

'bgdzie 
mozna

uruchomic Srodki .na modernizacjq przychodni. Po tych inwestycjich okaze sig ile
srodkow pozostanie na modernizacjg oddziatu i bqdziemy poszukiwac innych 2rodel
sfinansowania.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila siQ z pytaniem, czy kwestia
zatrudnienia kierownikow (a nie ordynatorow) bqdzie miata wptyw na wysokoSc
kontraktu,
Dyrektor- Artur Wigckowski powiedzial, 2e nie bqdzie to mialo wpiywu na wysokosc
Kontraktu, ale wptynie na sprawno6c organizacyjnq w zakresie opieki nad chorymi,
Poinformowal, 2e byty sytuacje, ze jeden lekarz zajmowal sig nawet 1B pacjentami.
Wyjasnit, 2e na razie nie chce wprowadzac trwalych zmian ctrganizacyjnych, bo chce
sprawdzic, czy bqdzie to miato wptyw na poprawq funkcjonowinia. ponadto dodal, ze
chcialby, abyz4rezydentow, 1 lub2pozostatowszpitalu, a wpolowiestycznia ma
przyjsc do pracy jeszcze 4lekarzy.
Skarbnik Powiatu zaproponowata, aby tak rozpisac przetarg na lV etap pawilonu, tak
przewidziec terminy, Zeby w przypadku ewentualnej potiz:.eby uzupelnienia planu
rozstrzygniqcie byto po sesji Rady powiatu.

P. Czestaw Mazek wyjasnit, ze kolejny etap modernizacji przychodni bgdzie
obejmowal wykonanie instalacji, wykonanie pod klucz polowy budynku liczqc odI piqtra od strony poludniowej. Dodat, 2e w zaleznosci ocl sytuacji finansowej po
przetargu na lV etap pawilonu, bgdzie uzalelniony zakres rnodernizacji przychodni
Wyjasni{, 2e mo2e sig okazac,2e na lV pigtrze przychodni, oprocz instalacji nrc wiqcej
nie zostanie wykonane.

Dyrektor SPZOZ w Mihsku Maz. powiedzial, 2e ostatecznie czwarlq
kondygnacjg przychodni chcialby przeznaczyc pod wynajem, a nie organizowac tam
gabinetow lekarskich Wyjasnit, ze gdy pawilon zostanie oddany do uzftkowania, to w
szpitalu pozostanq wolne powierzchnie, do ktorych przeniesione zostanq niektore
poradnie' Ponadto dodat, ze nie widzi potrzeby, zeby ka2dy lekarz mial swoj oddzielny
gabinet,

Ad. 5
zwrocil sig do dyrektora Zespolu Szkot
w szkole sytuacji.
ziala, 2e w dniu 1j grudnia 2O1S r.

sit o szkolnego laptopa, w ktorym byly
wizowane na serwerze. Dodala,



ze zgodnie z instrukcjq dane powinny byc archiwizowane rait w tygodniu W zwiqzkuz tym, 2e wicedyrektor nie archiwizowai danych dotyczqcych
funkcjonowania szkoty, administrator chciat to wykonac sam, co spotkalo sig'ze
sprzeciwem wicedyrektora, wyjasnita, 2e p, prawie silq wyrwal lapiopa
i udai siq z nim do sali lekcyjnej pod pozorem odbycia lekcji, Po tym okazalo riq, r.
lekcji nie ma, Administrator czekal na wicedyrektora w pokoju, p,' ' wrocil

i opuScit szkotq bez poinformowania
szukiwanie tego laptopa, Okazalo sig, ze
dzinq 16 przyszla Zona p. i oddala

ne zostaly uszkodzone. W zwiqzku z tym
podjqia dzialania w celu odzyskania tych danych i przekazala komputer firmie
informatycznej, ktora miaia trudnoSci zodzyskaniem danych, a czQsc z nich okazala
sig nie do odzyskania.
Dyrektor ZSA powiedziala, 2e w zwiqzku z lym zasiggnqtia opinii prawnika, ktory
uznal, 2e ma to znamiona przestgpstwa, wigc poinformowala organ prowadzqcy
i zloZyla stosowny wniosek o mozliwo6ci popelnienia przestgpstwa. Wniosek ten
zostat zloZony 28 grudnia 2015 r. w Komendzie powiatowej F,olicji.

starosta zwrocil siQ z pytaniem, czy przeprowadzila rozmowg
z wicedyrektorem.
Dyrektor Zespolu Szkot Agrotechnicznych powiedziaia, Z.e nie rozmawiata, bop, jest na zwolnieniu lekarskim.
Nastqpnie Starosta zapytal, czy dane, znajdowaly siq tylko na jednym komputerze,
Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze dane znaldowaiy siQ tylko w tym
laptopie stqd nerwowe dziatania administratora bezpieczenstwa informacji, w celu
zarchiwizowania na serwerze szkolnym, bo sytuacja byta powazna.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zapytal, czy nauczyciele otrzymali
wynagrodzenia.
Dyrektor ZSA wyjasnila, ze wynagrodzenia zostaly wyptaconer.

Nastgpnie p. Marek Pachnik zwrocil siq z pytaniem, czy sytua cja zwiqzana
z ulralq danych ma wplyw na funkcjonowanie szkoly i czy utracone dane byly tylko
z ostatniego tygodnia.

P' Danuta Miraszewska powiedziala, ze wszystkie obowiqzki przejqla wraz
paniq wicedyrektor, Wyjasnita, ze plan lekcji byl jeszcze na innym komputerze
Dodala, ze p, nie zgrywal danych imimo wielokrotnych prosb ze strony
administratora nie byly one archiwizowane od poczqtku roku r;zkolnego.

P. Marek Pachnik zapytal, czy administrator nie inform owal, Ze dane z teqo
komputera nie sq archiwizowane,

Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki zwrocil siq z pytaniem, czy oznaczalo,2e
dyrektor nie miala od poczqtku roku szkolnego dostqpru do catego arkusza
organizacyjnego, nie miala wiedzy na ten temat.
Dyrektor ZSA powiedziala,2e p. byl upowazniony jako wicedyrektor, nie
ma mozliwosci, aby dyrektor odpowiadal za wszystkie istotne dokumenty szkoty,
Wicedyrektor mial upowaznienie do prowadzenia arkusza organizacyjnego szkoiyi tym siQ zaimowal w zwiqzku z tym, 2e prowadzi rraiz6r, siqd 

-dzialanii
adm inistratora bezpieczehstwa informacji.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, 2e lo dyrektor szkoty odpowiadaza catosc funkcjonowania szkoly. Dodat, 2e sq oczywiscie sytuacje nie do
przewidzenia, jednak dyrektor nie moze mowic, ze jest coS wtej plaiowceza co nte
odpowiada.
Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze nie uchyla siq od odpowiedzialnoSci.



starosta - Antoni Jan Tarczyriski zwrocir sig z pytaniem, jak dtugo p.
jest wicedyrektorem,

Dyrektor ZSA w Minsku Maz. powiedzl,ala,2e p. jest trzeci rok wicedyrektorem,
ale jego kolejne powotania byty tylko na jeden rok, obecne uptywa 31 sierpnia2016 r.Wi bki zapytaL, ktore dane zostaly utracone,Dyrektor qblem z arkuszem org;anizacyjnym, realizacjqpodstawy i zwiqzanymi z egzanrinami maiuralnymi, ale
n ie p rzea n alizow ala )eszcze wszystk i cl1 d o k u m e ntow.
Wicestarosta powiedzial, 2e kopie arkuszy organizacyjnych ze zmianami sq

nadto zapylal, czy kontaktowala siQ

asnita, 2e zwrocila siq do Wydzialu o ten
reKtorem.
sumowal, Ze dyrektor nie dzwonila do
ale zlecila firmie odzyskanie danych

z komputera,
Skarbnik Powiatu - Teresa Bq[< zwrocila siq do dyrektora z pytaniem, czy

posiadala wiedzq, ze od poczqtku roku szkolnego dane nie sq archiwizowane.
Dyrektor ZSA wyja6nila, ze nie miala wiedzy, 2e od poczqtku roku szkolnego dane
nie sq archiwizowane, ale nie potrafi okre6lic czasowo,' kiedy sig o tym fakcie
dowiedziala,

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
o informowanie Zarzqdu powiatu na
o wzmocnienie nadzoru nad pracownikami.

Ad. 6

Z-ca naczelnika Wydziatu OSwiaity i Promocji - Urszula Soroka poinformowala,
2e wptyngto 16 wnioskow o przyznanie stypendiow sportowych, Dodata, 2e
w budzecie powiatu zaplanowane na ten cel sq srodki w kwor:ie 1b.0OO zl, WyjaSnila,
2e zgodnie z regulaminem dwa wnic ski nie spetniajel kryteriow. Naitgpnie
przedstawita propozyciq przyznania s{ypendiow dla zawodriikOw (na lqcznq kwotq
10,200 zl)'.

zwrocil sig do p. Danuty Miraszewskiej
kazdym etapir: postgpowania oraz

- Natalii Cecotce zawodniczce Mihskiego Klubu Sprortowego Taekwon-do
w Minsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2016 r, w wysokosci 3OO zt
miesiqcznie w celu przygotowania siq do Mistrzostw Europy Juniorow (taekwon-do);
- Julii Kawce - zawodniczce Minskiego Klubu Sportowego Taekwon-do w Minsku
Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia2016r, w wysol.ioSci 300 zt miesigcznie
w celu przygotowania sig do Mistrzostr,rl Europy Juniorow (taekwon-do);- Marcie Krajewskiej - zawodniczce Minskiego Klubu Sportowego Taekwon-do
w Minsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia2016 r. w wysokoSci 3OO zl
miesigcznie w celu przygotowania sig do Mistrzostw Europy Juniorow (taekwon-do);
- Filipowi Kruszewskiemu - zawocjnikowi Klubu Sporlowego AZS-AWF Warszawa
na okres od lutego do kwietnia 2016 r, w wysoko6ci 15b zl miesiecznie w celu
przygotowania sig do ogolnopolskiej oiimpiady Mlodziezy (zapasy);
- Jakubowi Ku2miczowi - zawodniko/vi Minskiego Klubu Sportowego Taekwon-do
w Minsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2016 r. w wlsokosci 2OO zl
miesiqcznie w celu przygotowania siE do Mistrzostw Polski Juniorow Mtodszych
(taekwon-do);



- Michalinie Mikulskiej - zawodniczde Minskiego Klubu Siportowego Taekwon-do
w Minsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia2Otb r. w w"ysokosci 300 zl
miesigcznie w celu przygotowania siq do Mistrzostw Europy,,Juniorow (taerwon-oo;;- Poli Parol zawodniczce Minstriego Towarzystwa- Szachowego w Mirisku
Mazowieckim na okres od lutego do c*enrvca 2016 r. w wysokoSci i50 zl miesigczniecelu przygotowania siQ do Mistrzostw Polski Juniorow (szachy);
- Zuzannie Pyszel - zawodniczce Miejskiego Klubu Sporlowego ,,polonia" Warszawa
na okres od lutego do czerwca 2016 r w wysokosci 200'zt'miesigcznte w celu
przygotowania siq do Mistrzostw polski Juniorow (lekka ailetyka);

iego Klubu Sportowego ,,Mazovia" Minsk
do marca 2016 r. w wysokosci
sig do Mlodziezowych Mistrzostw polski

i Miriskiego Towarzystwa Szachowego
do czerwca 2016 r. w wysoko6ci 1SO zl

istrzostw Polski Juniorow (szachy);
skiego Klubu Sporlowego Taekwon_do
o do kwietnia 2016 r, w wysokosci 2OO zl

Mistrzostw Polski Juniorow Mlodszych

ihskiego Klubu Sporlowego Taekwon_do
o do kwielnia 2016 r. w wysokosci 3OO zl

w Minsku Mazowieckim od lutego do rtr
w cetu przygotowania sig do Og0l- Mateuszowi Zgodce - zawodnikowl
w Mihsku Mazowieckim na okres od lutego do kwietnia 2016 r. w wysokosci 300 zl
miesiqcznie w celu przygotowania siq do Mistrzostw Europy Juniorow (taekwon-do),

Nastqpnie przeprowadzono glesowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie.

zarzqd Powiatu podiqt uchpvalg Nr 2s6t16 w sprawie przyznania
stypendiow sportowych dla zawodnikow.

Ad, 5
Z-ca naczelnika Wydziatu Oswiaty i Promocji - Urszula Soroka przedstawila

projekt uchwaly w sprawie ogloszenia qtwarlych konkursow qfert na realizacjq zadan
publicznych w 2016 r, przez organizacje pozarzqdowe ora:z podmioty wym'ienione
w afi. 3 ust' 3 ustawy z dnia 24 kwietqia 2003 r. o dzialalnoSci pozytku publicrnegoi o wolontariacie, Wyjasnila, ze na realizacjq przeznaczone zostaly Srodki
w nastgpujqcych wysokosciach:
- na zadania w zakresie ochrony i prompcji zdrowia - 5.ooo zt
- na zadania w zakresie dzialalnoSci na rzecz osob niepeinosprawnych - 30.OOO z{- na zadania w zakresie turystyki ikraJoznawstwa oraz dzia,lalnoSci na rzecz dzieci
i mlodzie2y, w tym wypoczynku dzieci irnlodziez/ - 5. ooo zl- na zadanta w. zakresie kultury, sztuki, ochrony dobr kultury i dziedzictwa
narodowego - 1O0.O0O zl

na zadania w zakresie wspierania i upbwszechniania kultury fizycznej - 100,000 zl



- na zadanra w zakresie dzialalnosci na rzecz integracji europejskiej oraz rozwijania
kontaktow i wspolpracy migdzy spoteczenstwami- s.ooo rt

Nastqpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedzial siq jednoglosnie,

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalq Nr 257t16 v\/ sprawie ogtoszenia
otwartych konkurs6w ofert na realizacjg zadan publicznych w 2016 r. przez
organizacje pozarzl99*. oraz podmioty wymienione w lrt. s ust. 3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalno6ci pozyiku publicznego i o wolontariacie.

Ad, 8
Skarbnik Powiatu Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaty w sprawie

ustalenia planu dochodow i wydatkow jednostkom budzeic,wym, udzielenia dotacji
podmiotom realizulqcym zadania powiatu, ustalenia planu finansowego dochodow
podlegajqcych przekazaniu do budzetu panstwa i wydatkow zwiqzanyJh z realizacjq
zadan z zakresu administracji rzqdowej w 2016 roku.

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie nad projekterm uchwaly w sprawie
ustalenia planu dochodow i wydatkow jednostkom budzetc,wym, udzielenia dotacji
podmiotom realizuiqcym zadania powiatu, ustalenia planu finansowego dochodow

twa i wydatkow zwiqzanych z realizacjq
16 roku,

lgciem uchwaly,
odjqciem uchwaly,
podjqciem uchwaiy,- Czlonek Zarzqdu - Marek pachnik - za podjqciem uchwaly,

- czlonek Zarzqdu - Piotr wieczorek - za podjgciem uchwaiv.
Gtosow przeciwnych i wstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalq Nr 258116 w sprawie ustalenia planu
dochod6w i wydatk6w jednostkom budzetowym, udzielenia dotacji podmiotom
realizujqcym zadania powiatu, ustalenia planu finansowego dochodow
podf egajqcych przekazaniu do bud2etu par{stwa i vvydatk6-w zwiqzanych
z realizacjqzadah z zakresu administracji rzqdowej w 2o1d roku.

Ad, 9
Skarbnik Powiatu omowila projekt uchwary w sprawie ustalenia

harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na
I kwartal 2016 r. WyjaSnila,2e na I kwartal poziom dochodow zalo2ony zostal w wys
26,\ok i poziom wydatkow w wys.2O,14ok.

Przeprowadzono glosowanie nad projektem uchwa{y w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochodow i wydaik6w budzetu powiatu Minskiego na
I kwarlat 2016 r.

jqctem ucnwaty,
odjgciem uchwaly
odjqciem uchwaly,

odjqciem uchwaly,
odjqciem uchwaiy.
ie byto.



Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 259116 w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochod6w i wydatk6w bud2etu Powiatu Mi6skiego na
I kwartat 2016 r,

Ad.10
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze wpiyngty z gminy Dobre

i gminy Latowicz wnioski o wspolne realizowanie pewnych inwestycji drogowych.
WyjaSnil, ze zbli2a siq termin skladania wnioskow w ramach PROW-u I gmny il-lcq
sig ubiegac o Srodki w ramach tego programu, w zwiqzku z tym przygotowane
zostaiy wnioski na dofinansowanie zadan drogowych, z ktorych kilka lqczy sig
z drogami powiatowymi. Gminy, aby uzyskac wiqkszq punktacjq wnioskow'r*'ro"i+y
sig do nas o wykonanie wiqczenia drogi powiatowej w okreslrone drogi gminne,
Starosta wyjasnil, 2e wnioski zloZyla Gmina Dobre i Grnina talowicz. ponadto
wyjasnil, 2e w budzecie powiatu mamy wpisanq juz jednq drogq, ktora bgdzie
realizowana przez Gminq Mirisk Mazowiecki w m, Targowka, a [o naszej stronie
bgdzie wykonanie wlqczenia naszej drogi w tq drogg gminnq
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedziat, ze problem polega na tym, ze nie
mamy zadan wpisanych w budzecie, w zwiqzku z tym nie mogq byc podpisane
porozumienia, Natomiast jezeli jest wola pomocy gminom, to musielibysmy na
pienruszej sesji w roku biezqcym wpisac te przebudowy skrzyzowan, Dodai, 2e
warto6ciowo zadania te nie stanowiq duzych kwot, a srodki na ten cel przeznaezone
bytyby z bieZqcego utrzymania drog.
Starosta powiedzial,2e my rowniez chcemy w ramach tego programu zloZyc wnioski
Naczelnik Wydziatu Inwestycji - Wincenty Bartnicki powiedzial, Ze w gminie Latowicz
realizowana bytaby przebudowa drogi gminnej nr 220716\lV od drogi woj. nr BO2
Budy Wielgoleskie-(Kozlow) -gr gm. Parysow i po naszej r;tronie bytoby wtqczenie
drogi powiatowei 2237W Borowek-Budy Wielgoleskie w m, Budy Wielgoleskie,
Koszty jakie wiqzalyby siq z tym to wykonanie dokumentacji projektowef i sama
realizaqa to ok. 20.000 zl -30,000 zl
Kolejno wyjaSnit, 2e zlo2one zostaly rowniez wnioski przez Gming Dobre,
a dotyczqce przebudowy drogi gminnej w m, Rynia i potqcz,enie z drogq powiatowq
Dobre-Rynia-Ksiqzyki, oraz przebudowa drogi gminnej w msc. Rudzienko
i msc. Rudno i wlqczenie w drogg powiatowq nr 2212W 'w msc, Rudzienko oraz
drogq powiatowq nr 2211w Dobre-wolka czrnogtowska w msc, Rudno.

Zarzqd Powiatu przychylit siQ do powyzszych propozycji zabezpieczenia
srodkow w budzecie powiatu na potqczenia drog powiatowych z drogami gminnymi.
Ponadto p, Wincenty Bartnicki powiedzial, 2e powiat bgdzie skladal wniosek
w zakresie dokonczenia ciqgu drogowego Stara WieS-I.(uflew w m, Zglechow
i bgdziemy musieli rowniez wykazac, ze Gmina Siennica wykona wlqczenie drogi
gminnej w powiatowq.
Ponadto zwrocil siq o wyznaezenie terminow odbiorow kohcowych
przedstawiciela zarzqdu do skladu komisii odbiorowvch w zakresie

i wyznaczenie
nastqpujqcych

zaoan"
- przebudowa pomieszczen w ZS Nr 1

Starostwa,
w Minsku Maz na archiwum zakladowe

- dostawa mebli biurowych do budynku administracyjnego ZDP w Mihsku Maz
Do sktadu komisji odbiorowych Zarzqd wyznaczyl p. Marka Pachnika, a termin
odbiorow wyznaczono na 11 stycznia br.

Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbgdzie sig 1'1 stycznia br, o godz, g.OO.



Ad.11
Zamkniqcie pos iedzen ia.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t_ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


